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Meldpunt Hoge Energiekosten Petitie: Stop het dumpen van afval in 
Enschede

55

“Van de zomer las ik een artikel over ille-
gaal afval dumpen in de krant geschreven 
door Rein Kroes van de Wijkraad Binnen-
stad Enschede. Toen dacht ik daar moe-
ten we wat mee gaan doen,” vertelt Agnes 
van Baal van Wijkraad Wesselerbrink. “In 
heel Enschede wordt afval gedumpt bij en 
naast containers of gewoon in de berm. 
Ook in de Wesselerbrink en de Helmer-
hoek is dat een groot probleem. In sep-
tember hebben we daarom als Wijkraad 
Wesselerbrink de 17 wijkraden en/of -plat-
forms in Enschede aangeschreven. Uit-
eindelijk zijn we met een aantal van hen 
gaan overleggen. Want wat kunnen we 
doen? Er is van alles mis met het afvalbe-
leid in Enschede. Dus waar te beginnen? 
Uiteindelijk kwamen onze secretaris Kitty 
Veenstra en ik op het idee om een petitie 
te starten om het beleid op grofvuil te ver-
anderen. We denken namelijk dat er veel 
minder grofvuil gedumpt zal worden als 
we meer dan 75 kg grofvuil gratis mogen 
wegbrengen. En we willen dat het grofvuil 
weer regelmatig gratis opgehaald gaat 
worden. Onze ideeën hebben we in een 
petitie gezet om zo de steun van alle inwo-
ners van Enschede te krijgen.”  

De Petitie
Wij, inwoners van Enschede constateren:
•  Mede door corona zijn we vaker thuis 

dan ooit. Dit zorgt voor meer afval en 
omdat veel mensen in deze tijd ook hun 
huis aanpakken ook voor veel meer grof-
vuil.

•  De huidige limiet van de milieupas is 
slechts 75 kilo. Als we naar de hoeveel-
heid gedumpt afval kijken, dan is die 
overduidelijk te laag.

•  Met een verhoging van de limiet ver-
wachten we al een groot deel van dit 
probleem te ondervangen.

•  Bovendien zou een mogelijkheid voor 
het gratis op laten halen van grofvuil ook 
een verschil maken.

•  Veel mensen hebben geen auto, laat staan een aanhanger of de financiële middelen om grofvuil 
te (laten) afvoeren.

•  Met een regelmatige gratis ophaalronde, bij voorkeur op een vaste dag, wordt een correcte aan-
bieding van grofvuil een fluitje van een cent.

Kortom: Maak grofvuil ophalen gratis en verhoog de limiet van de milieupas, zo houden we Ensche-
de schoon!

Agnes: “Tekent u ook de petitie? Hoe meer handtekeningen hoe beter! Het kan en mag ook ano-
niem. Tekenen kan tot eind maart. Daarna gaan we de petitie op een ludieke manier aanbieden aan 
de gemeenteraad.”

www.afvalenschede.petities.nl

De laatste maanden zijn gas en elektriciteit flink duurder geworden. 
Niemand vindt dat leuk. Maar wat moet je doen als je te weinig geld 
hebt om je energierekening en je boodschappen te betalen? Of 
niet kunt overstappen naar een andere energiemaatschappij om-
dat je stadsverwarming hebt? “Een makkelijke oplossing hebben 
wij ook niet, maar we kunnen wel een luisterend oor bieden,” vertelt 
Marjan Cleine van het BudgetAdviesTeam van Alifa. “Als meldpunt 
kunnen we luisteren, meedenken en misschien ook hulp bieden.”

Inventariseren van de problemen.
“Er zijn in Enschede veel mensen die door de stijgende energie-
kosten niet meer rond kunnen komen. Maar om hoeveel mensen 
gaat het? En waar zijn ze het meest mee geholpen? Geldproble-
men kunnen een hele tijd verborgen blijven en dus weten we niet 
wie hulp nodig heeft. 
Daarom heeft de gemeenteraad eind 2021 een motie van de PVV 
aangenomen om een meldpunt voor energie-armoede in te stellen. 
Het doel van het meldpunt is om te inventariseren wie er proble-
men hebben en wat ze nodig hebben,” legt Marjan uit. “De ge-
meente heeft Alifa gevraagd om dat meldpunt te bemensen omdat 
Alifa met het BudgetAdviesTeam al veel ervaring heeft met beta-
lingsproblematiek.” 

Luisteren, meedenken of helpen
Marjan: “Het meldpunt is in de eerste plaats een plek om te vertel-
len waar je mee zit. We zorgen dat mensen zich gehoord voelen. 
Als Alifa willen we mensen graag helpen. Dus als ze dat fijn vinden 
denken we mee over oplossingen. We hebben geen bakken met 
geld, maar bijvoorbeeld wel het Energieloket met gratis producten 
om energie te kunnen besparen. Eventueel kunnen we ook be-
spaarcoaches om advies vragen. 
Als mensen echt niet rondkomen, kunnen we ook opties als de 
voedselbank of het fonds bijzondere noden aanbieden. Maar daar 
beginnen we niet mee. Het gaat om luisteren en inventariseren, zo-
dat mensen maar ook een organisatie als de gemeente uiteindelijk 
misschien andere stappen kan ondernemen.” 

Energietoeslag lage inkomens
De overheid heeft een toeslag van €200 beloofd aan mensen met 
lage inkomens. Wanneer die beschikbaar komt, is nog onbekend. 
Marjan: “Alifa deelt die toeslag niet uit. Daarvoor moeten mensen 
echt bij de gemeente zijn. We weten wel dat mensen die een bij-
standsuitkering ontvangen de toeslag automatisch krijgen. Van 
die mensen heeft de gemeente namelijk de gegevens al. Anderen 
kunnen de toeslag aanvragen bij de gemeente. Wij kunnen natuur-
lijk wel helpen bij het invullen van de formulieren of bij de digitale 
aanvraag.” 
www.enschede.nl/energietoeslag. 

Melden Melden Melden
Marjan: “Ik roep iedereen op die te maken heeft met hoge energie-
kosten om een melding te doen bij het meldpunt. Ook als je verder 
geen hulp of advies wil. Of als je een bijstandsuitkering hebt. Hoe 
meer we weten, hoe meer we kunnen doen. Melden kan en mag 
ook anoniem. Een melding doen kost weinig energie, maar zo kun-
nen we hopelijk de energie ook minder laten kosten.”

Een melding doen bij het Meldpunt Hoge Energiekosten? 
• Mail naar energie@alifa.nl
•  Bel naar 053 - 200 56 80 (maandag tot en met donderdag van 

10.00 tot 13.00 uur).
• Chat via de chatfunctie op www.alifa.nl
•  Of loop binnen bij de Wijkwijzer. Kijk op: www.enschede.nl/wijk-

wijzer
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Winterpret 

Bij het baantjes trekken 
draai ik plotsklaps in het rond.
Glij uit over een vogelpoepje, 
beland vervolgens op mijn kont.
Ga rechtdoor bij het nemen
van de binnenbocht.
Honderd meter schaatsen 
vind ik al een helletocht.
Krijg ik de slag te pakken,
gaat het eindelijk wat beter
Zul je het net zien,
struikel ik over mijn veter.
Skiën en ook langlaufen  
heb ik nog nooit gedaan. 
Maar dan blijf ik vast en zeker 
ook niet op mijn benen staan.
Naar de winterspelen kijken 
dat is meer mijn ding.
Zelfs het curling volg ik
Vol bewondering. 

Hopelijk hebben we kunnen genieten 
van sportieve prestaties 
en zijn er geen scheve schaatsen gereden.

Groetjes van Anna
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K u i e r d r o a d

Emotie

Ik denk niet dat er iemand van u is die bij een 
sterfgeval nooit heeft gedacht: ‘Wat verdrietig’ 
of ‘Dat is veel te vroeg.’ In elke familie komen 
denk ik wel onverwachte of te vroege sterfge-
vallen voor. Zo’n sterfgeval verduistert even 
alles wat zo stralend leek. 
Ik zat in een verdrietige periode. In de fami-
lie is er net iemand overleden. We wisten al 
lang dat het ging gebeuren. Toch legt het een 
waas over al je bezigheden. Misschien her-
kent u het: dat je je dan schuldig voelt als je 
dan toch ergens plezier in hebt.

Ook zijn er mensen die het verdriet van een 
ander stelen. U denkt dat dat niet kan? Nou 
zeker wel! Zoals bij mijn zusje (nu noem ik 
toch maar man en paard) die onlangs haar 
echtgenoot heeft verloren. Dan zijn er men-
sen die nog veel meer verdriet hebben van 
het overlijden. Veel harder huilen en vragen 
om getroost te worden. Mijn zusje is dapper 
en troost ze. Maar het stille verdriet dat zij 
meedraagt verdient het om gezien te worden.
Maar doen we het niet allemaal? Vertellen 
we bij het horen van iemands verdriet niet 
al gauw wat we zelf ook meegemaakt heb-
ben? Zei Herman Finkers niet ooit “Sinds ik 
iets mankeer, weet ik van heel Almelo wat ze 

mankeert”. Beschaamd denk ik terug aan de 
keren dat ik het zelf ook niet goed heb aan-
gepakt. Gelukkig kan ieder mens zijn gedrag 
veranderen. 
Emoties: ze liggen zo dicht bij elkaar. Van-
morgen zie ik mezelf met vijf collega’s bij een 
jarige cliënt staan. Luid zingend want meneer 
viert zijn verjaardag. Elke emotie heeft zijn 
plek en tijd en ik wil proberen iedereen recht 
te geven op zijn eigen emotie.

Plien

Gewoon

Bertus Siemerink, 
netwerkcoach SVEN

Mail: bsiemerink@incluzio.nl  
Telefoon 06 154 37 184

Samen Versterken van 
Enschede door Noaberschap

Beste bewoners,

De vorige keer schreef ik over de initiatieven van de Wijkraad. 
Net als SVEN nodigt de wijkraad (mede) bewoners uit mee te doen om de wijk leefbaar en 
veilig te houden. Onlangs is de wijkraad in samenwerking met andere wijkraden een initi-
atief gestart, tegen afvalbeleid en voor een schonere stad. Steunt u dit initiatief, dan kunt 
via de facebook de petitie tekenen of een mail sturen aan secretaris@wesselerbrink.com 

Maar ook andere bewoners trekken aan de bel of komen met een initiatief. Zo meldde zich 
een bewoner vanuit het Oosterveld bij mij. Hij wil een bewonerscommissie starten in één 
van de brinken. Ik heb de bewoner in eerste instantie in contact gebracht met de Wijkraad. 
Daarnaast kunnen ze straks als commissie ook bij mij terecht voor advies en ondersteu-
ning.
Ook zat ik aan tafel met een 3-tal bewoners uit Onze buurt de Posten, samen met verte-
genwoordigers van de gemeente en Domijn. Bewoners ervaren veel hinder van groepen 
jeugd bij het complex waarin ze wonen. In gezamenlijkheid hebben we gesproken over 
mogelijke oplossingen. Doel is om de overlast zoveel mogelijk terug te dringen.
Een mevrouw uit Het Bijvank, al jarenlang actief in de wijk. Ze kwam met een prachtig ini-
tiatief om bewoners een luisterend oor te bieden. Genoemd ´piekerspreekuur´. Ze zal hier 
zelf binnenkort meer over vertellen. Maar dit soort initiatieven juich ik van harte toe en daar 
waar het kan ondersteun ik of faciliteer ik. 
De initiatieven hoeven niet ingewikkeld te zijn. Het kan ook een aanzet zijn om meerdere 
bewoners te prikkelen of om bewoners met elkaar in contact te laten komen.
In het opbouwwerk noemen we dit met een vakterm ´community building´. Simpel gezegd: 
bewoners organiseren ´eigen kracht´. Wij als welzijnsprofessionals kunnen helpen om die 
verbindingen breder te maken in een flat, in een straat, in een buurt.
Wij proberen hierbij ook onze netwerkpartners te betrekken. Zoals bv. woningcorporaties, 
zorgcentra, Wijkbeheer.
Zij kunnen helpen door te faciliteren, inspireren en stimuleren. Zie de foto’s hier net onder.

Voor sommige mensen is het zo vanzelfsprekend dat ze elkaar helpen, dat ze niet zien een 
voorbeeld te zijn voor anderen. Ik zou het mooi vinden om welk initiatief dan ook, wat meer 
voor het voetlicht te brengen. Gewoon als iets om trots op te zijn!
Maar ook ter inspiratie voor anderen. Bent u diegene of kent u iemand waarvan u vindt dat 
hij/zij wel aandacht mag hebben voor een initiatief, laat het mij weten.
Piekert u over een initiatief, maar weet u niet hoe u dit voor elkaar kunt krijgen? Neem dan 
contact op met mij. Ik help u graag verder.
Bel of mail mij gerust of kom langs in Wijkcentrum de Magneet. Op woensdagochtend ben 
ik te vinden bij de Wijkwijzer, in Wijkcentrum de Magneet. Daar kunt u ook met uw vraag 
naar binnen lopen.
Graag tot ziens!

Warme groet Bertus Siemerink

Soms zoek je een gelegenheid of 
goed moment om in gesprek te 
komen maar het komt er maar niet 
van. Daar kunnen natuurlijk allerlei 
redenen voor zijn. Het komt vaak 
voor dat mensen het gewoon moeilijk 
vinden om te praten want hoe begin 
je een gesprek en dan als dat wat je 
wilt zeggen ook nog een bepaalde 
lading heeft.

Je kan het pas weten door het te 
doen. Ga het gesprek aan. Zeg dat 
je het moeilijk vindt maar dat het te 
belangrijk is om het niet te doen. 
Je zult verbaasd staan dat mensen 
meer begrip tonen dan je zelf denkt. 

Door het eerlijk te benoemen geef jij de ander de kans om hierover iets te 
zeggen. Ze kunnen je probleem begrijpen, ze kunnen je vertellen dat ze 
zelf ook moeite hebben om te praten, ze kunnen je helpen om het gesprek 
te starten en noem maar op.

Door je probleem te benoemen zorg je dat er een kans ontstaat om samen 
in gesprek te gaan. Je creëert ruimte voor een goed gesprek en dat geeft 
weer nieuwe kansen en perspectief om verder te gaan. Jij bent degene die 
zorgt voor een kansgesprek. 
Misschien is deze stap nog iets te groot voor jou en zou je het fijner vinden 
om eerst te oefenen. Oefenen in praten lijkt mij geen gek idee want erva-
ring opdoen voor iets wat je onzeker maakt zou je meer kansen kunnen 
geven voor de toekomst. Ik ben nu ook in gesprek om de kans te krijgen 
om iedereen een plek te gunnen waar ze een kansgesprek kunnen doen.

Wil je reageren dan ben je van HARTe Welkom, mail naar 
cynthia@imagowijzer.nl

De Stille Kracht.

Boekenruil Flat Lintveldebrink

Onderhoud Bloembakken

Het is nu nog een beetje fris maar als de zon schijnt kun je er al prima vertoe-
ven, op de vorig jaar vernieuwde jeu-de-boulesbaan. Er zijn zelfs jeu-de-bou-
lesballen te leen. Ga vooral eens op een bankje zitten, geniet van de rust en 
het uitzicht of maak een praatje, of kom langs op de Magneet, elke woens-
dagochtend tussen 10 en 12 uur helpt de wijkraad u met plezier op weg. 
Heeft u eigen ballen dan speelt u natuurlijk gewoon wanneer u wilt.

Kansgesprek

Bewonerskracht

Jeu de Boulesbaan weer open

Probeer nu 
5 maaltijden 
voor slechts 
€ 19,95!

Speciaal voor u

Wat uw woon- of eetsituatie ook is: bij apetito 
willen we u culinair verrassen. Laten genieten 
van gemak… met onze keuze uit 150 vriesverse 
maaltijden! 5 van deze maaltijden kunt u nu 
proberen in een proefpakket voor slechts € 19,95. 
 
Gratis aan huis bezorgd en zonder verdere 
verplichtingen. Dat smaakt naar meer toch?

Ga naar apetito-shop.nl/proefpakket of bel 
0800 - 023 29 75 (gratis) en maak uw keuze.  
Vermeld bij de bestelling actiecode 202-SCE0222. 
Eet smakelijk!

Deze actie is enkel voor nieuwe klanten en geldig t/m 31 december 2022. 
Kijk voor de overige voorwaarden op apetito-shop.nl/proefpakket.

www.apetito-shop.nl

Met zorg bereid.

Ook
natriumarm,

vegetarisch of 
glutenvrij.
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Contact: Stadsdeelmanagement Zuid via telefoonnummer 14053 of mail naar: stadsdeelmanagementzuid@enschede.nl  
Wijkregisseur Stroinkslanden: Dennis de Heusden, Wijkregisseur Wesselerbrink: Just Boeke, Wijkregisseur Helmerhoek: Cécile IJsseldijk

Op 18 januari jl. was de laatste stadsdeelcom-
missievergadering van deze raadsperiode. Op 
14, 15 en 16 maart gaan we weer stemmen 
voor een nieuwe gemeenteraad die dan weer 
een nieuw college gaat vormen. Samen met de 
nieuwe burgemeester Roelof Bleker.
De voorzitter opent de vergadering, de agenda 
wordt vastgesteld en het verslag van de vorige 
vergadering wordt goedgekeurd. 

Vragen uit de commissie
Mevrouw Hofman-Bijlstra heeft een vraag inge-
stuurd over een flyer die rondgaat waarin wordt 
gevraagd of u uw woning wilt verkopen. U mag 
hem zelfs na verkoop terug huren dus dit zijn 
vastgoedmensen die geld willen verdienen en 
vastgoed, uw huis, zien als verdienmodel. Ze, 
de PvdA, vindt dit onacceptabel. Ze voegen niks 
toe aan de wijk. De wethouder heeft een onder-
zoekje gedaan en het blijkt dat het mensen zijn 
die 500 euro krijgen voor een warme lead terwijl 
ze zich in eerste instantie voordoen als stelle-
tje dat op zoek is naar een woning om zelf in 
te gaan wonen. Hij raadt aan als je je huis wilt 
verkopen dat via de NVM te doen. Als u dit soort 
signalen krijgt geeft u dat alstublieft door. Het 
betaalbarewoning-tekort is wel een probleem 
waar iets aan gedaan moet worden volgens de 
PvdA.

De aandachtspunten- en toezeggingenlijst
Deze lijst zal overgaan via de raadsvergaderng 
naar een volgende stadsdeelcommissie waar 
na de verkiezingen waarschijnlijk ook wel ande-
re mensen in zullen zitten.
Hanenberglanden. Wijkregisseur De Heusden 
vertelt dat er contact zal zijn met de nieuwe ei-
genaar van de verkochte overlastpanden. De 
Hanberglanden blijft nog even op de aandachts-
puntenlijst staan voor de volgende commissie. 
Smiley Stroinkslanden. De gebruikersover-
eenkomst zal in 2024 met 5 jaar verlengd wor-
den. Daar zijn ze blij mee. De gemeente gunt 
het Smiley een onderkomen maar gaat mee 
met het tempo dat Frans en Geke van Triest, 
de supervrijwilligers aangeven. De gesprekken 
met de SES, Stichting Enschedese Speeltui-
nen, lopen. Ook dit punt blijft op de lijst staan.
Kruising Broekheurnerondweg Broekheur-
ne-ring. Er zijn verkeerstellingen geweest, er is 
een smileybord geplaatst en er komt nog een 
ander opvallend bord. Wordt vervolgd. 
Leefbaarheid Wienebrink. Er komen op dit mo-
ment geen signalen binnen. Dit punt gaat van 
de lijst af tot er mensen van de Wienebrink aan 
de bel trekken. 
Overlast van jeugd op de Helmerhoek. Er 
zijn meldingen binnen gekomen van overlast 
door jeugd bij het winkelcentrum. Jongerenwerk 
heeft de instuif weer opgestart. En kijkt of die 
uitgebreid kan worden. Er wordt samengewerkt 
met diverse partijen om de jongeren van naam 
en rugnummers te voorzien waarna maatwerk 
kan worden toegepast. Er is een ‘sociale kaart’ 
in de maak. Er is helaas geen alternatief voor 
wijkcentrum De Helmer op dit moment. Er zijn 
plannen voor de hervernieuwing van de scholen 
en dan komt daar een plek voor het wijkcentrum 
bij. Het huurcontract van de Helmer is duur en 
nog niet afgelopen. 

Korte mededelingen
De Reulver. De gemeente is bezig om te be-
kijken wat voor profiel het bedrijventerrein zou 
moeten hebben. Er zit nu van alles en nog wat 
en er is veel overlast. 
Olifantenpad. Het vroegere olifantenpad is vol-
gens de uitspraak van de rechter rechtmatig af-
gesloten dus mag afgesloten blijven.
Oud en nieuw. Er is dit jaar meer schade. To-

taal 25.000 euro, meer dan 2 keer zoveel als 
het jaar daarvoor. Er zijn onder andere 33 prul-
lenbakken opgeblazen. Die kosten 500 euro per 
stuk om te vervangen. 
Tactus. Mensen van tactus doen de snoeiwerk-
zaamheden rondom het meer/de vijver.
Stadsdeelwethouder Kampman vraagt om idee-
en om de vernielingen tijdens Oud en Nieuw te-
gen te gaan. 

Nieuws uit de wijkraden
Er zijn geen mensen van de wijkraad of wijkplat-
form aanzwezig. Marc Teutelink bedankt een ie-
der voor hun inbreng de afgelopen jaren. 

Het Fort
Het Fort is begonnen met haar langjarig pro-
gramma op Speeltuin Tuindorp Wesselerbrink. 
In de vorige krant kon u hierover lezen. Er zijn 
kinderen die via de scholen zijn voorgedragen 
die nu twee maal in de week na schooltijd op 
Speeltuin Tuindorp komen om ze kansen te ge-
ven uit de armoedespiraal te komen.

Kinderboerderij De Wesseler
In 2018 hebben JP van de Bent, het Zone.col-
lege en de gemeente een overeenkomst gete-
kend. De Wesseler wordt een bruisende plek 
waar welzijn, zorg en educatie samenkomen en 
wordt Stadsboerderij de Wesseler. De komen-
de tijd wordt er een multifunctionele ruimte ge-
maakt in het linkerdeel van de boerderij waar nu 
de opslag is. Er is een kapschuur gebouwd op 
een bijgetrokken stuk grond. 
Het Zone.college krijgt een plek waar het heel 
makkelijk praktijklessen te geven is. Met dieren 
en de bloemen- en moestuin. De mensen van 
JP van den Bent die komen op Stadsboerde-
rij de Wesseler hebben affiniteit met dieren en 
kunnen zo op een fijne manier meedoen met de 
maatschappij. Wordt ongetwijfeld vervolgd in de 
komende tijd in deze wijkkrant.

Gebiedsaanpak Broekheurne
Er wordt een uur gepraat over de gebiedsaan-
pak Broekheurne. Daar is een participatietraject 
gaande tussen de gemeente Enschede, Stawel 
en de buurtkring. Een van de belangrijke zaken 
is dat er in de gemeente 8% duurzame opwek 
(energie) moet worden gerealiseerd in de stad. 
Broekheurne beslaat, zonder het Rutbeek, 
1000 hectare waarvan 70% landbouwgrond en 
10% bos. Er is vroeger veen afgegraven en dat 
is weer volgestort met huisvuil uit de jaren 20 tot 
60 van de vorige eeuw. Als je er gaat ploegen 
komt dat boven. Oude fietsen en schoenzolen 
ed. Geen modern plastic want dat was er nog 
niet. Je kunt er dus wel gewassen verbouwen 
die boven de grond groeien maar beter niet 
gewassen die onder de grond groeien. Waar 
niet gestort is vroeger kun je moestuinieren. 
De grond als geheel is bij eventuele verkoop 
minder waard. Er spelen ook problemen met 
de stikstof. Het participatietraject is nieuw in 
Enschede en het wordt gevolgd hoe dit verder 
zal gaan. Er zal een onafhankelijke projectleider 
worden aangesteld. Wordt vervolgd dus.

Verslag stadsdeelcommissievergadering Enschede Zuid 18 januari jl.

Wat gaat de tijd toch 
snel. Het is alweer drie 
en een half jaar geleden 
dat ik jullie wethouder 
mocht worden. Voor 
mij, als inwoner van de 
wijk Twekkelerveld in 
stadsdeel Noord, was 
stadsdeel Zuid een niet 
al te bekend deel van 
Enschede. Tot die tijd 
was Zuid: het deel van 

Enschede aan de andere kant van de snelweg.

Grote betrokkenheid bewoners en organisaties
Vol enthousiasme ben ik aan de slag gegaan en ont-
moette ik steeds meer mooie en betrokken inwoners. 
Om maar een paar zaken te noemen: samen optrekken 
voor het behoud van De Magneet en strijden voor meer 
leefbaarheid en veiligheid. Initiatieven waaraan ik een 
bijdrage heb mogen leveren, zoals: het Smileyveld, 
de Bijenhoek, Onze Buurt de Posten, twee prachtige 
nieuwe winkelcentra, doorontwikkeling van de kinder-
boerderij, enorm betrokken wijkraden en zo kan ik nog 
wel een pagina vol schrijven.

Wat hebben we samen veel bereikt en wat is er ook 
nog veel te doen. Dat kon nooit zonder alle betrokken-
heid van heel veel inwoners en ook organisaties.

Enorme inzet, passie en verbondenheid
Jullie hebben gemaakt dat ik steeds meer van Zuid ben 
gaan houden en mijn hart ook aan veel inwoners heb 
verpand. Uiteraard hoop ik de komende jaren ook weer 
jullie wethouder te mogen zijn.
Dank aan allen voor de enorme inzet, passie, verbon-
denheid en samenwerking!

De toekomst van de stad 
16 maart zijn de gemeenteraadsverkiezingen. Dan kunt 
u weer uw stem uitbrengen. Ik wil bij deze ook iedereen 
oproepen om te gaan stemmen. Voor welke partij of 
persoon u ook stemt, maak gebruik van uw democra-
tisch recht! Het gaat tenslotte om de toekomst van uw 
stad.

Alle goeds en hartelijke groet,
Arjan Kampman

Stadsdeelwethouder Zuid

Samen veel bereikt, 
maar nog veel te doen

Winkelcentrum Enschede Zuid
Er lag een plan uit 2013 om de huidige bibliotheek te slopen en nieuw 
te bouwen maar door oa corona is er zoveel leegstand in het winkel-
centrum dat nieuwbouw eigenlijk vreemd zou zijn. Er is een motie 
aangenomen dat de bibliotheek in alle stadsdelen moet blijven. Er 
zijn 3 opties, de oude Etos met een stuk nieuwe aanbouw, de bieb 
wordt niet gesloopt (voor parkeerplekken) of toch geheel nieuwbouw. 
In februari wordt er verder gepraat. 

Terublik op Zuid
Omdat dit de laatste stadsdeelcommissievergadering is is er een film-
pje gemaakt. Daarna bedankt een emotionele stadsdeelwethouder 
Kampman iedereen die meegwerkt heeft het stadsdeel Zuid mooier 
en beter te maken. 

De volgende vergadering is op 18 mei 2022.

We maken mooi wat niet mooi meer was
NOVA Tandartsen: een nieuwe tandartsenpraktijk in Enschede Zuid
“Kom Tiago, jij moet er ook bij!” Tandarts Martin 
Kijl laat zijn collega binnen in de koffiekamer. Aan 
tafel zit tandarts Hans Meppelink al te wachten. 
Het is dinsdagmiddag en de speekuren zijn net 
afgelopen. Martin: “Tiago heeft vanmiddag weer 
heel mooi werk geleverd. Kom laat het even zien 
aan Hans zien. Tandarts Tiago Silva laat twee 
modellen van een gebit zien. De een heeft dui-
delijk versleten, korte en iets scheve tanden. De 
ander ziet er puntgaaf uit. “Dat vinden Tiago en ik 
het leukste om te doen. Esthetische tandheelkun-
de is onze passie. Maar ik ben geen esthetisch 
tandarts! We zorgen dat iedereen een fijn en ge-
zond gebit heeft. Als het nodig is, maken we met 
liefde mooi wat niet meer mooi was,” vertelt Mar-
tin enthousiast. Hans is onder de indruk “En wat 
vond de patiënt er zelf van?” Tiago: “Die moest 
erg wennen. Hij zou het aan zijn vriendin en moe-
der laten zien. Morgen kijken we verder.” “Maar 
dat komt wel goed,” zegt Martin zelfverzekerd. 
“En zo niet, dan passen we het aan. Het gaat om 
de patiënt dat die tevreden is.” “Klopt!” vult Hans 
aan. “We zijn patiënt driven!”

3 in 1
Sinds 1 december 2021 is de nieuwe tandartsen-
praktijk NOVA Tandartsen gevestigd in Gezond-
heidscentrum Wesselerbrink op de plek van de 
oude tandartspraktijk. Tijd dus om eens kennis te 
maken. Hans: “In onze nieuwe praktijk zijn drie 
solopraktijken gefuseerd. Die van mij, die van 
Martin en de oude praktijk die hier al was. Dat is 

heel bijzonder, want dat gebeurt bijna nooit.” 
Het is voor iedereen nog wel wennen, maar de 
praktijk draait op volle toeren. Hans: “Ik ben heel 
blij met mijn nieuwe kamer. Die is veel groter dan 
mijn oude kamer. En ik heb een raam dat open 
kan en dus ook uitzicht!”
Martin: “We hebben het een en ander veranderd 
en vernieuwd, zoals de balie en heel veel appa-
ratuur. We zijn ook bezig om de bewegwijzering 
te verbeteren, want we zijn hierboven lastig te 
vinden. Het makkelijkst is het als je de lift achter 
in het gebouw naar de tweede verdieping neemt. 
Maar dat is nog niet helemaal duidelijk.” Uw re-
dacteur liep inderdaad verkeerd en moest dus tig 
trappen op.

Hans Meppelink
Tandarts Hans Meppelink is in 1982 begonnen 
in gezondheidscentrum Helmerhoek aan de Ho-
ninglohoek. “Ze hadden drie woonhuizen om-
gebouwd tot gezondheidscentrum. Dat was een 
mooie plek. Toen ze in 2016 De Helmer ging 
bouwen, ben ik meegegaan. Het was een veel 
belovend nieuwbouwproject en ik was toe aan 

verandering. Helaas viel mijn 
werkruimte daar nogal tegen. 
Daarnaast ben ik bijna toe aan 
mijn pensioen, dus ik moest ook 
op zoek naar opvolging. Dat viel 
niet mee en toen kwam deze fu-
sie voorbij!
Ik zit nu dus niet meer midden in 
Helmerhoek, maar dit is dichtbij. 
En we hebben veel meer par-
keerplek. Omdat ik al 40 jaar in 
dezelfde wijk werk, ken ik dus 
heel veel mensen. Ik heb vaak 
hele families onder behandeling 
van ouders, kinderen en kleinkin-
deren. Dat vind ik heel bijzonder. 
Over een jaar ga ik (langzaam-
aan) met pensioen. Ik weet ze-
ker dat mijn patiënten hier dan in 

goede handen zijn.”

Martin Kijl
Tandarts Martin Kijl had tot voor kort zijn praktijk 
aan de Varviksingel. “Ik heb ook hele families on-
der behandeling. Het is mooi om gezinnen te zien 
opgroeien. Ik ben iets jonger dan Hans, dus ik 
werk nog flink door,” knipoogt Martin. “Hans was 

ooit mijn mentor, dus het is bijzonder en leuk om 
nu samen te werken. We hebben allebei ons per-
soneel meegenomen naar deze nieuwe praktijk, 
dus onze patiënten  zien gewoon de vertrouwde 
gezichten.”

Tiago Silva
De derde tandarts in de praktijk is Tiago Silva. 
“Ik ben nu een jaar in Nederland. In 2019 ben ik 
afgestudeerd als tandarts. Maar in Portugal was 
bijna geen werk. Daarom ben ik naar Nederland 
gekomen. Na een intensieve spoedcursus Ne-
derlands kon ik bij een grote tandartsenpraktijk 
aan de slag. Maar dat was echt een commerci-
ele business. Dat past helemaal niet bij mij. En 
nu ben ik hier en de rest is geschiedenis.” Hans: 
“Geen idee hoe hij zo snel Nederlands heeft ge-
leerd, maar ik vind het knap. En hij is een fijne 
collega én een goede tandarts.” 

Het gaat om de patiënt
Bij NOVA Tandartsen staat de patiënt centraal. 
Tiago: “We zijn patiëntgericht.” “Ja en we gaan 
voor een grote tevredenheid bij de patiënten,” vult 
Martin aan. Hans: “Ik denk dat we zelfs nog ver-
der gaan dan dat. Ik zou zeggen we zijn patiënt 
driven. Ik heb bijvoorbeeld altijd controleafspra-
ken van 15 minuten gehad.” Martin: “Ik ook.” 
Hans: “Weet je de mensen die bij de tandarts ko-
men zijn niet ziek. Ze komen voor een controle, 
maar ik maak ook altijd een praatje met ze. En 
dan niet terwijl ze met hun mond open liggen, 
want dan kunnen ze niet antwoorden.”
Martin knikt: “We hebben belangstelling voor de 
patiënt. We bepalen samen met de patiënt wat de 
beste opties voor de patiënt zijn. Niet voor ons. 
Wij zijn pas blij als de patiënt ook blij is!”

NOVA
“Nova is Latijn voor nieuw,” gaat Tiago verder.  
Martin: “Inderdaad, we beginnen hier samen een 
nieuwe praktijk. Wat er vroeger was en onze oude 
praktijken hebben we achter ons gelaten. Ieder-
een is bij ons welkom voor goede tandzorg. Naast 
ons drieën hebben we bijvoorbeeld ook een im-
plantoloog en een klinisch tandtechnicus in huis. 
We zijn open voor nieuwe patiënten.”

NOVA Tandartsen, Wesseler-nering 60-10, 7544 
JC Enschede. Tel.: 053-4315460 
Mail: info@novatandartsen.nl

Geld beschikbaar voor eenzaamheidsinitiatieven via nieuw netwerk Samen1Enschede
Verhoogde urgentie vanwege corona, samenwerking is nodig, je kunt aanvragen tot 1 maart

Op 1 januari 2022 is 
het nieuwe samenwer-
kingsplatform Same-
n1Enschede officieel 
van start gegaan. Dit 
netwerk gaat zich in-
zetten om eenzaam-

heid in Enschede tegen te gaan, met als ambitie om 
dit op te schalen naar Twents niveau. Zorgorganisaties 
Manna en Liberein en de gemeente Enschede heb-
ben in 2019 al het initiatief genomen om een coalitie 
rondom eenzaamheid samen te stellen. Dat krijgt nu 
een vervolg, doordat de gemeente Enschede hiervoor 
rijksmiddelen beschikbaar heeft gesteld, een bedrag 
van € 298.923. 

Ambitie
Volgens recent gepubliceerd onderzoek van de GGD 
voelt 47% van de Twentenaren zich in meer of mindere 
mate eenzaam. Eén op de tien inwoners van Twen-
te voelt zich zelfs ernstig eenzaam. Eenzaamheid 
heeft grote gevolgen voor de gezondheid en brengt 
veel hogere zorgkosten met zich mee. Daarom is Sa-
men1-Twente een netwerk gestart dat de krachten 
gaat bundelen om eenzaamheid te voorkomen en te 
verminderen. Enschede bijt het spits af, waar maar 
liefst 51% van de inwoners in meer of mindere mate 
gevoelens van eenzaamheid ervaart. Samen met alle 

partners is het de ambitie om eenzaamheid in de stad 
binnen 5 jaar tijd terug te brengen naar 25%. Deze 
gezamenlijke benadering en ambitie zullen in overige 
gemeenten in Twente volgen. Daarbij zal er samen-
werking gezocht worden met bestaande initiatieven en 
coalities op het gebied van eenzaamheid.

Netwerk divers samengesteld
De behoefte om de samenwerking aan te gaan om een 
groot maatschappelijk vraagstuk als eenzaamheid op 
te pakken is groot. Diverse organisaties in Twente die 
zich nu al buigen over oplossingen om eenzaamheid 
te voorkomen en te verminderen bundelen hun krach-
ten en zijn bereid om te werken aan een gezamenlijke 
integrale aanpak. Daarom is er een stuurgroep gefor-
meerd met bestuurders vanuit verschillende sectoren 
(zorg, welzijn, cultuur, wonen, onderwijs, overheid, be-
drijfsleven). Twentse organisaties en bedrijven, profes-
sionals, informele netwerken (wijken, buurten, dorpen, 
kernen) krijgen de mogelijkheid om te leren van elkaar 
middels de nieuwste (wetenschappelijke) inzichten 
over eenzaamheid. Er wordt ingezet op het gebruik 
van technologie, sociale innovatie en een wijkgerichte 
aanpak.

Ziek worden door eenzaamheid
Eenzaamheid is een van de grootste ziekmakers. Door 
corona is de eenzaamheid onder ouderen maar zeker 

ook onder jongeren verergerd. Veel inwoners praten 
niet over hun eenzaamheid, omdat ze zich schamen, 
waardoor eenzaamheid nog veel te vaak onzichtbaar 
is. Eenzaamheid kan verschillende oorzaken hebben, 
zoals armoede, werkloosheid, ziekte of een beper-
king, mantelzorg of iemands sociale vaardigheden. 
Vaak ook staat een indringende gebeurtenis in een 
mensenleven aan de wieg van eenzaamheid, zoals 
het overlijden van een partner, een scheiding, je baan 
verliezen, verhuizen, etc. Er is daarom niet één een-
voudige oplossing tegen eenzaamheid. Daarom slaat 
Samen1Enschede de handen ineen.

Financiële bijdrage voor projecten
Indien partijen en organisaties in Enschede concrete 
ideeën hebben om in 2022 eenzaamheid onder oude-
ren aan te pakken, kunnen zij een verzoek voor een 
financiële bijdrage indienen bij Samen1Enschede. 
Hiervoor is € 200.000 beschikbaar. Een onafhankelijk 
commissie beoordeelt aan de hand van de criteria of 
een aanvraag gehonoreerd kan worden. Aanvragen 
kunnen tot uiterlijk 1 maart 2022 ingediend worden bij 
Samen1Enschede: aanvragen@samen1enschede.nl. 
De aanvragen worden voor 1 april 2022 beoordeeld en 
toegekend door een onafhankelijke adviescommissie. 
Per onderdeel is een maximum budget beschikbaar. 
De voorwaarden voor een financiële bijdrage staan op 
www.samen1twente.nl.
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1. Wie bent u en voor welke partij bent u 
actief?
Mijn naam is Erwin Versteeg van Verbindend 
Enschede. 
2. Waarom moeten de mensen echt op u 
stemmen op 16 maart?
Niet op alleen mij, maar vooral op onze partij; 
Verbindend Enschede. De mensen op onze 
kieslijst uit Enschede Zuid zijn: Ronald Ba-
relds (Vishandel JeMaatje WC Zuid), Heidi 
Niehenker (Voorzitter Wijkplatform Helmer-
hoek) en Rimon Jallo (Mediterrane Versmarkt 
WC Zuid)
Wij zeggen wat we doen en doen wat we zeg-
gen. Niet alleen beloven om het vervolgens 
niet waar te maken. Wij zijn voor de inwoners 

en helpen waar we kunnen.
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of 
welk probleem zou u heel graag op willen 
lossen?
Onze top thema’s zijn: Veiligheid, crimina-
liteit en openbare orde; Herijking DIFTAR 
en (Zwerf)afval (door bv meer kg storten en 
voorrijtarief te betalen met de ‘gratis’ kilo’s); 
Betaalbaar Wonen, Werkgelegenheid, Ar-
moede bestrijding, WMO-Jeugd en ouder-
zorg. En alles met maximale inspraak en bur-
gerparticipatie.
4. Wat gaat u als eerste doen als u een 
meerderheid in de gemeenteraad heeft?
Lokale politiek is het fundament van onze 
democratie. Lokale politiek en het beste re-

sultaat voor onze stad en haar inwoners be-
reik je samen. Samen Enschede. We gaan 
dan ook eerst in gesprek met andere partij-
en om te kijken welke punten zij hebben om 
Enschede beter en mooier te maken voor de 
inwoners en bezoekers. Wij willen ook een 
raadsakkoord waardoor je ook snel kunt rea-
geren op veranderende omstandigheden.
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan 
uw to-do-lijstje?
Veiligheid en aantasting leefomgeving. Direct 
gevolgd door aanpak milieupleinen, betaal-
baar wonen en de voorzieningen. Meer ac-
tiviteiten voor de jeugd. Een fatsoenlijk wijk-
centrum op de Helmerhoek staat hoog op het 
lijstje.

1. Wie bent u en voor welke partij bent u 
actief?
Yara Hümmels, 36 jaar en geboren in het 
huis waar mijn ouders nu nog wonen, het 
Boddenkamp. Ik werk voor Humanitas Onder 
Dak, ben in mijn vrije tijd vaak te vinden bij 
Crossfit Twente en ben mede-oprichter van 
Future of Twente, de shirtsponsor van de FC 
Twente Vrouwen. Ik woon samen met Rick 
en onze kat in het Centrum van Enschede en 
ben lijsttrekker voor de PvdA. 
2. Waarom moeten de mensen echt op u 
stemmen op 16 maart?

Omdat ik en de PvdA staan voor een mooie 
en eerlijke stad met een fijn thuis voor ieder-
een, zoals mijn ouders dat vroeger aan an-
deren konden geven. Met kansen voor alle 
kinderen, zodat zij het Enschede van morgen 
kunnen maken. 
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of 
welk probleem zou u heel graag op willen 
lossen?  
Ik wil dat iedere Enschedeer een huis heeft 
en dat ‘thuis’ kan noemen. Want je ergens 
thuis voelen is onbetaalbaar. Teveel mensen 
kunnen nu geen kant op en daar kunnen wij 

als politiek iets aan doen. 
4. Wat gaat u als eerste doen als u een 
meerderheid in de gemeenteraad heeft? 
Extra betaalbare woningen bouwen voor jon-
geren, ouderen, studenten, starters, ga zo 
maar door. Goed wonen is een grondrecht en 
wij moeten dat bieden. 
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan 
uw to-do-lijstje? 
Verbeteren van de leefbaarheid in de buur-
ten waarvan de bewoners het nodig vinden. 
Buurtbewoners weten namelijk zelf het aller-
beste wat er beter kan en moet. 

Ik ben Jan ten Wolde (63) en doe mee als 
partijloos kandidaat op 16 maart. Ik heb een 

goede wetenschappelijke oplei-
ding gehad en heb mijn leven 
lang een technisch beroep gehad 
bij diverse bedrijven in Neder-
land. Ik voel mij verbonden met 
het arbeidersmilieu waar ik zelf 
ook uit afkomstig ben. Mijn fami-
lie is Enschedees in hart en nie-
ren, al enkele generaties lang. Ik 
heb in diverse wijken in Ensche-

de gewoond. Mijn leven lang heb ik links ge-
stemd, maar de bestaande partijen bakken er 
niks van en zijn onderdeel geworden van het 
probleem. Nu ligt mijn programma in de buurt 
van PvdD en BIJ1. 
De gemeente Enschede misdraagt zich al 
jaren lang (onder leiding van de VVD en 
BBE) en daar heeft vooral de onderkant van 
de samenleving last van. Ik wil strijden voor 
Openheid, Eerlijkheid, Menselijkheid, Recht-
vaardigheid en Duurzaamheid en dit zijn ei-
sen die aan zowel overheid als bedrijfsleven 

moeten worden gesteld. De prioriteit ligt altijd 
bij mens en aarde.
–  Lastenverlichting voor de onderkant van de 

samenleving. 
–  Woning (eigendom) is een recht, onteigen 

woningen bij speculanten. 
–  Streef naar collectieve energiebesparende 

maatregelen voor huizen.
– Belast vermogen in plaats van arbeid.
Geld is er genoeg in Nederland, ook in En-
schede, het zit alleen op de verkeerde plek-
ken. 

1. Wie bent u en voor welke partij bent u 
actief?
Ik ben Margriet Visser, gehuwd met Jan, moe-
der van 2 lieve dochters, oma van James en 
Emma-Mae, gewerkt in de gezondheidszorg. 
Coach, ondernemer, raadslid en lijsttrekker 
van de lokale partij EnschedeAnders 
2. Waarom moeten de mensen echt op u 
stemmen op 16 maart?
Het moet anders in Enschede! Socialer, groe-
ner, veiliger en leefbaarder. Menselijke Maat 
Voorop! Politiek moet er voor u zijn; recht-
vaardig, begripvol, een helpende hand, goed 
bestuur met open en duidelijke communica-

tie, respectvol, betrokken, oplossingsgericht 
en vooral eerlijk en betrouwbaar.
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of 
welk probleem zou u heel graag op willen 
lossen?
Er zijn veel onderwerpen die wij belangrijk 
vinden: Voldoende en betaalbare woningen, 
onveiligheid en drugoverlast aanpakken, leef-
baarheid, versterken wijkcentra, meer groen, 
goede zorg,  waardering voor mantelzorgers, 
aanpak afvalproblematiek, jeugdhulp en zorg 
voor kwetsbare groepen, zoals ouderen.
4. Wat gaat u als eerste doen als u een 
meerderheid in de gemeenteraad heeft?

Alle partijen uitnodigen voor een gezamenlijk 
gesprek om een koers uit te stippelen om tot 
een raadsakkoord te komen en geen coali-
tieakkoord. Geen oppositie en coalitie gedoe 
meer, maar samen met alle partijen, inclusief 
de inwoners  5 a 6 onderwerpen voor de ko-
mende 4 jaar oppakken en ook afronden. 
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan 
uw to-do-lijstje?
Bestrijding maatschappelijke tweedeling en 
aanpak afvalproblematiek om daardoor ver-
loedering tegen te gaan.

1. Wie bent u en voor welke partij bent u 
actief?
Mijn naam is Karin Verkuijlen en ik ben kandi-
daat voor de Partij voor de Dieren Enschede. 
Ik ben opgegroeid op de Wesselerbrink en 
woon sinds 15 jaar op de Helmerhoek. 
2. Waarom moeten de mensen echt op u 
stemmen op 16 maart?
Ik wil flink inzetten op het vergroenen en ver-
sterken van de leefomgeving in Enschede. 
Ook in Zuid. Economische belangen mogen 
niet langer ten koste gaan van ecologische 
belangen. We werken aan een groene ge-
zonde samenleving waarin alle inwoners, 

mens én dier, zich thuis kunnen voelen. 
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of 
welk probleem zou u heel graag op willen 
lossen?
Onze directe leefomgeving staat zwaar on-
der druk.  Ook Enschede ondervindt nu al de 
gevolgen van klimaatverandering. Wij willen 
ook in Zuid straten, tuinen en daken vergroe-
nen en stoppen met het gebruik van gif. Bo-
menkap wordt hier aan banden gelegd. 
4. Wat gaat u als eerste doen als u een 
meerderheid in de gemeenteraad heeft?
De PvdD roept de klimaat- en natuurcrisis uit 
in Enschede! Er komt een ambitieus klimaat-

plan en eindelijk meer aandacht voor dieren-
welzijn. Ons verkiezingsprogramma staat 
bomvol met mens-, dier- en natuurvriende-
lijke punten waarmee we het verschil gaan 
maken. 
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan 
uw to-do-lijstje? 
Naast de veiligheid en gezondheid voor mens 
en dier zou ik graag zien dat deze wijk een 
schone, gezonde, groene plek wordt voor ie-
dereen die er woont, werkt en leeft. Want de 
veiligheid en gezondheid van alle inwoners 
staat bij mij voorop!

1. Wie bent u en voor welke partij bent u 
actief?
Gertjan Tillema, D66
2. Waarom moeten de mensen echt op u 
stemmen op 16 maart?
Mensen hoeven helemaal niet op mij te stem-
men. Ik zou dat wel erg waarderen hoor, be-
grijp me niet verkeerd. Maar ik vind het veel 
belangrijker dat mensen op een redelijke 
middenpartij stemmen. Omdat de politiek de 
stad alleen maar vooruit kan helpen door in 
redelijkheid samen te werken. Yara Hümmels 
(PvdA) is een prachtmens met een sociaal 
hart van goud. Een stem op haar krijg je geen 

spijt van. Hadassa Meijer (ChristenUnie) 
staat altijd voor anderen klaar. Geldt hetzelf-
de voor. Bij ons op de lijst zou ik graag Rens 
Weustink willen aanraden. Hij kent Zuid als 
zijn broekzak.
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of 
welk probleem zou u heel graag op willen 
lossen?
Kansen voor kinderen. Je succes, gezond-
heid en geluk mogen niet afhangen van de 
plek waar je wieg heeft gestaan. Dat is nu 
nog veel te vaak het geval.
4. Wat gaat u als eerste doen als u een 
meerderheid in de gemeenteraad heeft?

We zien de gevolgen van energie-armoede, 
waarbij lagere inkomens onevenredig hard 
worden geraakt, doordat de energierekening 
veel hoger uitvalt. Zelfs als je op het warm-
tenet zit aangesloten. De beste oplossing 
daarvoor is huizen zo snel mogelijk verduur-
zamen.
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan 
uw to-do-lijstje?
Uiteraard de veiligheid rond de fietstunnels 
en de problemen met hangjongeren in delen 
van Zuid. Maar ik zou de verstening van tui-
nen ook graag willen aanpakken. Hoe meer 
groen in de wijk, hoe beter.

Op woensdag 16 maart 2022 zijn er weer gemeenteraadsverkiezingen. Vanwege de 
coronamaatregelen kan er bij deze verkiezingen ook al op maandag 14 en dinsdag 
15 maart worden gestemd. In de vorige krant kunt u lezen hoe dat nou precies werkt. 
De gekozen raadsleden formeren een college onder leiding van de grootste partij. 
Elke partij in het college mag een wethouder aanwijzen. Of als ze heel groot zijn 
twee of zelfs meer. De nieuwe burgemeester Roelof Bleker komt daar ook in, het 
college van B&W, burgemeester en wethouders. Op de lijsten van de partijen staan 
inwoners van Enschede in een door hen bepaalde volgorde. Maar als iemand die la-
ger staat veel stemmen krijgt kan diegene ook met zogenoemde voorkeursstemmen 

in de gemeenteraad komen. 
In deze krant een aantal partijen met hun mensen die u vertellen waarom u op hen 
zou moeten stemmen. We hebben iedereen gevraagd. Via de griffie, dan kwam het 
niet in de spambox. Onderstaande partijen en mensen hebben gereageerd en we 
hebben ze geplaatst op volgorde van binnenkomst. Voor de andere partijen, en die 
zijn er, een nieuw recordaantal van wel 18 in totaal, moet u zelf een zoektochtje op 
het wereldwijdeweb ondernemen.
Ga vooral stemmen. Houdt ook de andere kranten en nieuwsmedia in de gaten. 
Wij wensen u veel wijsheid!

1. Wie bent u en voor welke partij bent u 
actief?
Mijn naam is Meryam Sumer, getrouwd, 53 
jaar, trotse moeder en oma van drie dochters 
en 5 kleinkinderen.
Als kandidaat raadslid voor CDA Enschede 
neem ik 30 jaar ervaring als welzijnswerker 
en mijn inzet als bestuurslid van de syrisch 
orthodoxe kerk mee.
2. Waarom moeten de mensen echt op u 
stemmen op 16 maart?
Als welzijnswerker zie ik van dichtbij dat men-
sen steeds verder van elkaar en de maat-
schappij af komen staan. Ik wil ervoor zor-
gen dat we meer oog hebben voor elkaar. In 

mijn werk, maar ook in mijn vrijwilligerswerk, 
breng ik mensen met elkaar en met organisa-
ties in gesprek en in verbinding. Zodat men-
sen voelen dat ze er niet alleen voor staan.
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of 
welk probleem zou u heel graag op willen 
lossen?
Problemen onder jongeren nemen toe, en op 
steeds jongere leeftijd. Dat heeft grote ge-
volgen voor de toekomst van jongeren. Ook 
op hun familie de buurt waar ze wonen heeft 
het effect. Ik wil gesprekken op gang bren-
gen met betrokken organisaties en jongeren 
zelf om te achterhalen wat er nodig is om de 
problemen op te lossen en te voorkomen. 

Daarbij voortbordurend op reeds bestaande 
initiatieven en interventies.
4. Wat gaat u als eerste doen als u een 
meerderheid in de gemeenteraad heeft?
Bespreken hoe we onze voornemens in actie 
kunnen omzetten. 
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan 
uw to-do-lijstje?
Iedereen wil een fijne plek om te wonen en in 
stadsdeel Zuid is dat niet anders. Inwoners in 
Zuid voelen zich helaas niet altijd veilig in hun 
eigen buurt. Samen met bewoners en orga-
nisaties wil ik de uitdagingen aangaan zoals 
hangjongeren, drugsoverlast en zwerfafval.

1. Wie bent u en voor welke partij bent u 
actief?
Bart Peeters Weem, Lijsttrekker GroenLinks 
Enschede. Het afgelopen jaar was ik al tij-
delijk raadslid, ook in zuid als vervanger van 
Marianne Schouten. Sinds kort woon ik ook 
in Enschede Zuid.
2. Waarom moeten de mensen echt op u 
stemmen op 16 maart?
Mensen móeten helemaal niks! Maar ik hoop 
wel dat mensen gaan stemmen, op een partij 
die bij hun past. GroenLinks kan bij ze passen 
omdat wij een stad willen met meer betaalba-
re huizen, met meer groen en meer aandacht 
voor mensen die het moeilijk hebben. En als 

je op GroenLinks stemt,  dan hoeft dat niet op 
mij te zijn. Er staan bij ons op de lijst goede 
mensen met hun eigen verhaal. Zo zouden 
bijvoorbeeld Marianne, Faruk, Ahank of Marc 
heel goed bij u kunnen passen.
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of 
welk probleem zou u heel graag op willen 
lossen?
Wij willen meer betaalbare woningen, meer 
groen in de stad voor een veilige en gezon-
de woonomgeving en, heel belangrijk, dat er 
meer menselijk wordt omgegaan met men-
sen in de bijstand, zorg en andere vormen 
van gemeentelijke ondersteuning. Geen 
strenge boetes bij kleine foutjes. Het is soms 

al moeilijk genoeg.  
4. Wat gaat u als eerste doen als u een 
meerderheid in de gemeenteraad heeft?
Overleggen met andere partijen. Geen enke-
le politieke partij bepaalt in zijn eentje wat er 
gaat gebeuren. Dus moeten we samenwer-
ken en er samen uitkomen. 
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan 
uw to-do-lijstje?
Dezelfde problemen die ik eerder noemde 
en in de hele stad spelen. Zo willen we zuid 
beter, eerlijker, groener, gezonder en veiliger 
maken. Met goede wijkvoorzieningen waar 
mensen terecht kunnen. 
www.enschede.groenlinks.nl

Verkiesbare potentiële raadsleden stellen zich voor

Werken als
verpleegkundige
of verzorgende?

De
dankbaarheid

en lieve dingen
die je vaak
terugkrijgt

Bij De Posten hebben we volop mogelijkheden 
om aan de slag te gaan. Kijk op onze website 
voor diverse vacatures.

deposten.nl/vacatures

Reden

87

Enschede
Anders

Samen maken wij de samenleving 

als geheel nóg mooier. Met hart 

voor mens en natuur. Wij zouden 

niet anders willen, want wij zijn 

Humankind. 

www.humankind.nl

Optimale 
ontwikkeling 
voor ieder
kind.
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Samen met jullie extra te investeren in schone, veilige en leefbare buurten,
vooral daar waar dit het hardst nodig is;
Armoede te bestrijden, zodat je bezig kan zijn met je toekomst in plaats van
de zorgen van nu;
Betaalbare woningen te bouwen voor jongeren, ouderen, starters en
studenten;
Ervoor te zorgen dat de hulp van de gemeente dichtbij en gemakkelijk te
vinden is;
Bestaande wijkcentra te behouden en nieuwe buurthuizen op te richten;
Meer jongeren- en opbouwwerkers in te zetten en vaste wijkagenten aan te
wijzen.

Beste inwoner van Enschede Zuid,

In de afgelopen jaren hebben wij veel inwoners van Zuid leren kennen die zich
met hart en ziel inzetten voor de wijk. Wij zijn erg onder de indruk van de
energie en het enthousiasme waarmee buurtgenoten activiteiten met elkaar
ondernemen. Samen maken jullie Zuid elke dag een stukje mooier. Wij zijn jullie
daar dankbaar voor.  

De PvdA wil blijven bijdragen aan een mooier Enschede Zuid, door: 

Thuis in Enschede Zuid

Stem 16 maart

Lieve groet,
Yara Hümmels (fractievoorzitter en lijsttrekker)
Arjan Kampman (wethouder en kandidaat #2)
Rienke Hofman-Bijlstra (lid stadsdeelcommissie Zuid en kandidaat #3)

“Het is gaaf om te zien dat er nu 
in Ghana twee teams voetballen 
in onze voetbalkleding,” vertelt 
Martijn Koop, ontmoetingsclus-
termanager bij Victoria ’28. “Toen 
Jos vroeg of hij onze oude voet-
balkleding mocht hebben, vonden 

we dat een goed idee. Als onze voetbalkleding vervan-
gen wordt, omdat er bijvoorbeeld een nieuwe sponsor 
komt, is het vaak nog prima te gebruiken. We zijn als 
Victoria ‘28 dus erg blij dat het materiaal op zo’n mooie 
plek hergebruikt wordt. We willen door dit artikel Jos en 
Margaret ook in het zonnetje zetten. Ze helpen de ge-
boortestreek van Margaret gewoon omdat ze de men-
sen daar willen helpen. Ook al hebben ze het zelf ook 
niet makkelijk. Dat verdient een groot compliment. En 
wie weet misschien kunnen de lezers van de wijkkran-
ten ook helpen?”

Dorp geadopteerd
Jos en Margaret wonen nu 11 jaar in Nederland. Daar-
voor woonden ze in Ghana. Margaret: “Ik ben opge-
groeid in Siniensi. Dat is een klein dorpje in het noord-

oosten van Ghana, ook wel Upper East genoemd. 
Vanwege onze kinderwens, maar ook omdat het on-
derwijssysteem in Ghana niet goed is en privéonder-
wijs heel duur. Tegenwoordig is er in mijn dorp wel een 
simpel schoolgebouwtje. Maar ik had vroeger gewoon 
les onder een grote boom.”  “Daarom zijn we naar Ne-
derland gekomen, zodat ze hier goed onderwijs konden 
krijgen. Er was toen door de economische recessie in 
Ghana bijna geen werk. En hier wel. Dus dat was nog 
een reden om (terug) naar Nederland te komen,” legt 
Jos uit. “We zijn dan wel weg uit Ghana, maar Ghana 
is niet uit ons hart. We hebben de geboortestreek van 
mijn vrouw een soort van geadopteerd. We proberen 
met materialen de mensen daar in de breedste zin te 
helpen. Dus van voetbalkleding tot een babyweeg-
schaal, maar ook met computers én hulp bij het aan-
sluiten en gebruiken ervan!” 

Babyweegschaal
Jos: “Een tijd geleden heb ik een babyweegschaal 
gevonden. Die babyweegschaal is inmiddels in Gha-
na. Afgelopen week kregen we een berichtje dat hij 
in gebruik is. Ze gebruikten eerst een mitella en zo’n 
kofferweegschaal met een haak. Slim bedacht, want 
je moet wat, maar niet echt veilig. Dus dit is een hele 
verbetering.”

Voetbalkleding
Jos en Margaret hebben inmiddels regelmatig oude 
voetbalkleding van Victoria ‘28 naar Siniensi en de 
omliggende dorpen gestuurd. Margaret: “We hebben 
ongeveer 25 kinderen geholpen aan voetbalspullen. Er 
is een meidenteam en een jongensteam. Het voetbal-
team heet Wiaga United FC.” De voetbalkleding heeft 
volwassenenmaten. Jos: “De jongens en meiden zijn 
13 jaar en ouder. De kleding past wel, maar het is soms 
ook zoeken.” Margaret: “Ik heb gehoord dat ze de klei-
nere maten aan jongere kinderen hebben gegeven.”
 
Hulp nodig? 
Jos en Margaret bekostigen en regelen het allemaal 
zelf. Jos: “We zijn geen stichting en we hebben ook 
geen CBF-keurmerk. Dat kost geld. Dat hebben we 
niet en vinden we bovendien zonde. Maar wij hebben 
het door omstandigheden ook niet breed. We versturen 
de spullen in plastic regentonnen, zodat de spullen vei-
lig aankomen. En ze gelijk meer water kunnen opslaan. 
Maar het versturen is duur. Dus mochten er mensen 
zijn die ons willen helpen, dan zou het fijn zijn als ze 
willen bijdragen in de verzendkosten. Ik heb bijvoor-
beeld nog oude computers die naar Siniensi moeten, 
maar op dit moment geen geld voor transport.” 
Wilt u helpen? Mail dan naar: hope2buluk@gmx.com

Wiaga United FC

Eén op de vier Nederlanders ergert zich wel eens aan 
zijn of haar buren. Een deel van deze ergernissen es-
caleert en mondt zelfs uit in een burenruzie. Buurtbe-
middeling kan er dan voor zorgen dat de buren met 
elkaar in gesprek gaan en samen tot een oplossing 
komen. Maar hoe mooi zou het zijn als de escalatie 
voorkomen kan worden? Buurtbemiddelingsorganisa-
ties in heel Nederland sloegen de handen ineen voor 
een landelijke campagne met informatie en tips om 
zelf op een effectieve manier het gesprek aan te gaan. 
Dat is makkelijk praten! 

De campagne is gestart op 12 januari met de lance-
ring van de webpagina en de video. Op de webpagi-
na staan vijf stappen die je kunt nemen om tot een 
constructieve oplossing te komen: blijf kalm, kies het 
juiste moment, leg uit wat het met jou doet, zoek naar 

een oplossing waar jullie allebei tevreden mee zijn en 
maak duidelijke afspraken. Naast de video zijn er pos-
ters, flyers en social media posts die de boodschap 
van de campagne versterken. Daarnaast geven buurt-
bemiddelaars uit het hele land tips door middel van 
persoonlijke vlogs onder de hashtag #datismakkelijk-
praten.

Jolanda Borggreve, coördinator buurtbemiddeling En-
schede licht toe:
“Met de campagne willen we voor zorgen dat mensen 
zich bewust zijn dat een gesprek pas effectief is als je 
dat op de juiste toon en op het juiste moment inzet. 
Het heeft namelijk geen zin om in het heetst van de 
strijd het gesprek aan te gaan. Je vervalt dan in verwij-
ten en dat werkt niet probleemoplossend.” 

Campagne ‘Dat is makkelijk praten’ om escalatie 
van burenproblemen te voorkomen 

Ik ben begonnen als 
inhuurkracht voor 
drie dagen per week 
en vanaf 1 februari 
1997 voor vast bij de 
vereniging. Samen 
met onze gevarieerde 
groep deelnemers al-
tijd de blik naar voren 

gericht en bezig voor de toekomst.

Van een oude boerderij met een klein stukje bewerk-
te grond en een groot deel mais bezig gegaan naar 
een kwekerij en atelier welke bij de mogelijkheden van 
onze deelnemers past.
De afgelopen twee jaren waren niet eenvoudig, voor 
de buitenwacht dicht, vergaderingen gingen meren-
deels niet door, contacten verwateren.

Wat het geheel bijzonder maakt is dat de vereniging 
van onze deelnemers is, ze hebben zitting in ons be-
stuur en direct invloed op wat we doen, of juist laten. 
Het is dan ook erg mooi om hieraan mijn steentje te 
mogen bijdragen.

Voor de toekomst zijn we nog steeds niet klaar, er zijn 
plannen in ontwikkeling voor de grond tegenover de 
boerderij, het atelier is verplaatst, er wordt onderzocht 
hoe we de huidige boerderijkamers kunnen vernieu-
wen. 

Ik was erg verrast door het spandoek en felicitaties op 
1 februari jongstleden en wil dan ook iedereen bedan-
ken welke hier ondanks de corona-beperkingen aan 
heeft meegeholpen.

Groeten, Vincent Hofstede

25 jaar bij vereniging 
‘t Helmgras

1. Wie bent u en 
voor welke partij 
bent u actief?
Hoi, ik ben Erik 
Kemp en ik ben 
actief voor de partij 
Volt. Volt doet voor 
het eerst mee bij 
de gemeenteraads-
verkiezingen in En-
schede. We zijn een 
Europese politieke 
partij, wat het bij-
voorbeeld mogelijk 
maakt dat Volt in 

Münster al wel in de ‘Stadtrat’ zit.
2. Waarom moeten de mensen echt op u stemmen 
op 16 maart?
Als u het idee heeft dat het tijd is voor een nieuwe ge-
neratie in de politiek, die positief en toch kritisch durft 
te kijken naar wat er beter kan in Enschede, bent u bij 
Volt aan het goede adres.
3. Welk onderwerp vindt u belangrijk of welk pro-
bleem zou u heel graag op willen lossen?
Ten eerste is de klimaatcrisis wat mij betreft de groot-

ste uitdaging van een leefbare wereld, en dus ook van 
een leefbaar Enschede. Ik zou dus graag willen reali-
seren dat Enschede minder energie nodig heeft dan 
het opwekt. Ten tweede denk ik dat de huidige vorm 
van digitalisering in de overheid niet in het belang is 
van inwoners. Als student Cyber Security denk ik dat er 
grote stappen te maken kunnen zijn op het gebied van 
bijvoorbeeld digitale geletterdheid.
4. Wat gaat u als eerste doen als u een meerderheid 
in de gemeenteraad heeft?
Contact opnemen met deze wijkkrant om u te bedan-
ken voor het vertrouwen. En vervolgens dat vertrouwen 
waarmaken door transparante politiek te bedrijven, en 
het verschil te maken op de bovengenoemde thema’s. 
Ook zou ik dan beginnen met een rondje door Ensche-
de om lokale urgente thema’s ophalen bij inwoners. 
5. Welk probleem in Zuid staat bovenaan uw to-do-
lijstje?
Het zou mooi zijn als we als gemeente massaal inzet-
ten op het isoleren van huizen. Zo heb je een lagere 
energierekening én bespaar je energie. Verder kwam 
ik tot nu toe vooral op de campus en in het centrum, 
dus kom ik graag een keer langs in Enschede-Zuid om 
meer te horen over wat er in de wijken speelt!

Vervolg voorstellen potentiële raadsleden 
stellen zich voor
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Jouw huis verkopen? 

Erik helpt je graag om het  

maximale uit de verkoop te halen!

KENNIS VAN  
EN HART VOOR 
ENSCHEDE ZUID

Bel (053) 431 23 89                                 

www.indienstvanhetleven.nl

Pedro SwierPedro Swier

De laatste maanden kon u in de wijkkranten van En-
schede Zuid regelmatig lezen over honden die op 
school werken. Bij basisschool De Regenboog in 
Stroinkslanden wordt hondentherapie gegeven. Ba-
sisschool De Jonge Helden in Helmerhoek heeft sinds 
enkele maanden een schoolhond. Maar dat zijn niet 
de enige honden die op een school in Enschede Zuid 
werken. Op SBO Het Pontem (voorheen De Tender) 
werkt schoolhond Biscuit. En schoolhond Charlie werkt 
op het Bonhoeffer College, locatie Vlierstraat. Tijd om 
eens kennis te maken met deze bijzondere leerkrach-
ten op vier poten en hun baasje Chris Voorpostel van 
Kids4ward.

“De laatste jaren willen steeds meer scholen een hond 
op school. Dat vind ik geweldig, maar alleen als scho-
len het serieus nemen,” vertelt Chris Voorpostel van  
Kids4ward enthousiast. Een schoolhond heeft heel 
veel voordelen. Kinderen kunnen door een hond rus-
tiger worden. Een schoolhond kan een maatje zijn 
en ook een soort van leerkracht. Kinderen die moeite 
hebben met klok kijken en het maar niet onder de knie 
krijgen, kunnen het ineens wel als ze voor een hond 
moeten zorgen. De hond moet tenslotte op vaste mo-
menten eten. Kinderen leren ook verantwoordelijk te 
zijn, want een hond is een levend wezen waar je met 
respect mee om moet gaan. En ga zo maar door…” 
Er is veel onderzoek gedaan naar het effect van school-
honden. Uit onderzoek in Australië blijkt dat nieuwe kin-
deren sneller geaccepteerd worden op school als er 
een schoolhond is. Uit een ander onderzoek is geble-
ken dat er op een school met een schoolhond minder 
gepest wordt. Alle kinderen hebben namelijk een ge-
meenschappelijk onderwerp -> de hond. Dus zelfs stil-
le onzekere kinderen, die meestal als eersten worden 
gepest, kunnen meepraten en meedoen. 

Begeleidingstraject
Maar niet alle scholen nemen een schoolhond serieus. 
Ze vinden het leuk, omdat de school ernaast er ook een 
heeft. Het is “in”. Een hond op school is iets anders dan 
een schoolhond. Honden slapen ook veel. Ze hebben 
een plek nodig om te kunnen rusten en om gewoon 
hond te zijn. Om te zorgen dat honden op school goe-
de schoolhonden worden, heeft Chris samen met zijn 
zakenpartner een traject ontwikkeld om scholen, het 
baasje, de leerkrachten, de kinderen en de hond goed 
te begeleiden. Een hond komt dan als pup op school 
en groeit zo op een goede manier op tot schoolhond. 

Stichting Kids4ward
Chris Voorpostel woont samen met zijn gezin en hond 
Charlie in Stroinkslanden. Hij runt van daaruit de Stich-
ting Kids4ward samen met zijn zakenpartner Anouk 
Wierema Kosters. Chris: “We werken vooral in Ensche-
de en omgeving, maar we krijgen ook regelmatig vra-
gen van scholen uit andere delen van het land. Kids-
4ward geeft begeleiding en trainingen aan kinderen en 
begeleidt opvoeders die ondersteuningsvragen heb-
ben op het gebied van leren en/of opvoeden. Samen 
met het kind en diens opvoeders stellen wij een plan 
van aanpak op en bewandelen de route die het beste 
past bij het kind. Dit betekent dat wij bij het kind thuis, 
op school of op een andere locatie komen.”

Schoolhond
De stichting biedt onder andere verschillende trainin-
gen en trajecten met honden aan. Het traject om een 
schoolhond op een school te krijgen is er daar een van. 
Chris heeft samen met Charlie basisschool De Jonge 
Helden begeleid om te zorgen dat hun nieuwe school-
hond Dribbel veilig kon wennen en aan de slag kon 
gaan. Chris: “Het was een mooi traject. Directrice In-
grid van wie de hond is, heeft het goed aangepakt. Ik 
was erbij om lessen te geven aan alle kinderen. Toen 
Ingrid naar groep 7 ging, vertelde ze dat in die groep 
een meisje was, dat heel erg bang voor honden was. 
Ik heb dat meisje toen op een tafel gezet. ‘Daar ben je 
veilig.’ Tijdens de tweede les zat ze weer op de tafel, 
maar bungelden haar benen over de rand. De derde 
en laatste les sluiten we af met een tikspelletje waarbij 
de hond door de benen van de kinderen heen loopt. 
Het meisje deed ook mee en liet de hond gewoon door 
haar benen gaan!” 

Trainingen met honden
Naast het traject voor een schoolhond biedt Kids4ward 
twee trainingen met honden.
Bikkeltraining: kinderen leren op school met hulp van 
de honden (banjers) om hun sociale vaardigheden te 
verbeteren, zodat ze een bikkel worden. Honden re-
ageren heel direct op signalen. Ze kunnen dus goed 
spiegelen wat het kind laat zien. Scholen en gemeen-
ten zetten deze training vaak in.
Training hondenangst: met 2-3 honden worden kinde-
ren van hun angst voor honden afgeholpen. Kinderen 
leren hondentaal, zodat ze honden beter begrijpen. En 
bijvoorbeeld weer bij hun vriendje langs durven gaan, 
waar het niet meer kwam vanwege een hond. “Deze 
trainingen zijn heel dankbaar om te doen, omdat je ge-
lijk resultaat ziet. Ik waarschuw ouders wel altijd van te 
voren, want ongeveer 80% van de deelnemende ge-
zinnen heeft namelijk korte tijd later zelf een hond. Dan 
krijg ik foto’s van de hond en het kind,” lacht Chris. 

Twee opgeleide hulphonden
De trainingen worden gegeven door de honden van 
Chris en Anouk. Beide honden zijn opgeleide hulphon-
den voor autismebegeleiding. Daarnaast werken de 
honden op school. Charlie, de Franse Waterhond (Bar-
bet) van Chris werkt op het Bonhoeffer College, locatie 
Vlierstraat. Biscuit, de hond van Anouk werkt op SBO 
Het Pontem. Chris: “Net als mensen hebben honden 
hun eigen talenten. Charlie kan goed met leerlingen in 
het Voortgezet Onderwijs werken. Hij kan pubers le-
zen. Maar kleuters vind hij eng. Biscuit heeft juist liever 
basisschoolleerlingen. Die vindt pubers weer eng. Zo 
kunnen we dus altijd kiezen welke hond het beste is 
voor een training.”  

Schoolhond Charlie
“Charlie werkt bij mij op school. Ik ben mentor van 
de tweedejaars klas. De leukste klas van de school,” 
knipoogt Chris. “Maar als Charlie er is, zien ze mij niet. 
Charlie is belangrijker! Als Charlie ’s ochtends op school 
komt, gaat hij eerst naar de kantine om de leerlingen uit 
de klas te begroeten. Dat gaat op een vaste manier en 
bij ieder leerling op eigen wijze. Hij komt daarom ook 
eerder op school, zodat daar tijd voor is. De leerlingen 
zorgen vervolgens dat de hond met de lift naar boven 
gaat, water en eten krijgt etc. In mijn klas zitten veel 
leerlingen met ADHD en Charlie helpt om ze rustig te 
krijgen of te houden. Hij ziet ook wat een leerling nodig 
heeft en doet dat dan. Een leerling kan en mag ook zelf 
aangeven dat het Charlie nodig heeft. Als die leerling 
het bijvoorbeeld even heeft gehad of een luchtje moet 
scheppen. Dan vragen ze of ze met Charlie naar buiten 
mogen. Dat mag en als ze dan terugkomen, kan de 
leerling weer verder. Weet je, hoe boos of gefrustreerd 
een kind ook is, het zal een hond nooit iets aandoen. 
Daarom werkt het zo goed.”

Kinderen helpen elkaar
De leerlingen van de tweede klas zijn nu dankzij Charlie 
zelf coaches geworden van de eerstejaars leerlingen. 
Chris: “In de eerste klas waren een aantal problemen. 
Mijn collega vroeg of Charlie daar ook zou kunnen hel-
pen. Natuurlijk, maar dat moeten we dan wel goed aan-
pakken. Dus hebben we de klas en Charlie eerst ken-
nis laten maken met elkaar. Nu helpen de leerlingen uit 
mijn klas de leerlingen uit de eerste klas om Charlie te 
leren lezen en om voor hem te zorgen.” 

Kids4ward, Charlie en Biscuit worden door de gemeen-
te regelmatig gevraagd om op andere scholen te ko-
men helpen. Chris: ”Wij doen het anders dan anders 
en dat werkt. Kinderen ervaren onze hulp als spelen 
en niet als hulp. Dus het blijft leuk. Een hond is ook 
veilig, want een hond oordeelt niet. Als mens heb je 

altijd in de eerste drie seconden een (voor)
oordeel over een persoon. Een hond niet. 
En fouten maken mag. Je mag falen, als je 
het al zo wil noemen. Een hond vindt het 
natuurlijk niet leuk als iets niet goed gaat, 
maar hij onthoudt dat niet. De volgende 
keer is hij dat alweer vergeten. Vaak zelfs 
na een paar minuten al. Veiliger kun je dus 
bijna niet oefenen met dingen die je moei-
lijk vindt!”

Charlie helpt Kids4ward

Welke vrouw inspireerde jou het afgelopen jaar? Wel-
ke vrouw zette zich in voor de samenleving? Wie was 
de meest inspirerende Twentse vrouw in 2021? SIVE 
is op zoek naar de meest inspirerende vrouw van het 
afgelopen jaar om aan haar de Brigit Sijmons Award 
2022 uit te reiken! Je kunt nu vrouwen nomineren. Een 
jury bepaalt wie van de genomineerden op maandag 
8 maart 2021, tijdens Internationale Vrouwendag, de 
award in ontvangst mag nemen. Nomineren kan nog 
t/m 25 februari 2022.

Nomineren
Iedereen mag vrouwen nomineren. Om de Brigit Sij-
mons 2022 Award te kunnen winnen, moet de geno-
mineerde vrouw voldoen aan de onderstaande criteria: 
- Ze is een inspiratiebron/voorbeeld in Twente.
Dit laat ze zien door anderen aan het denken te zetten 
d.m.v. haar eigen handelen. Ze geeft bijvoorbeeld le-
zingen aan vrouwen over hoe zij is gekomen waar ze 
nu staat. Ze motiveert/begeleidt vrouwen om stappen 
te zetten en zet ze eventueel aan tot handelen.

- Ze zet zich in voor de samenleving door anderen te 
helpen
Dit doet ze bijvoorbeeld door het doen van vrijwilligers-
werk, het opzetten van een stichting en/of platform of 
is werkzaam bij een stichting/organisatie die zich inzet 
voor anderen. In haar (vrijwilligers)werk gaat ze net 
een stapje verder dan de meesten. 
- Ze dopt haar eigen boontjes
Ze kent haar talenten en haar eigen krachten en weet 
dit om te zetten in acties. 
- Ze vindt het belangrijk dat iedereen gelijke kansen 
krijgt en draagt dit ideaal ook uit
Ze staat voor waar ze in gelooft. Dit laat ze bijvoorbeeld 
zien op sociale media of op andere platforms. 

Ken jij DE vrouw die de Brigit Sijmons SIVE Award ver-
dient? Nomineer haar dan zo snel mogelijk.
Dit kun je doen door een korte motivatie te schrijven 
waaruit blijkt dat de vrouw voldoet aan de gestelde cri-
teria. Stuur de motivatie samen met een rechtenvrije 
foto uiterlijk 25-2-2022 naar coordinator@sive.nl. 

De Brigit Sijmons Award
Brigit Sijmons was jaren-
lang de bevlogen voorzitter 
van SIVE. Ze overleed op 
10 november 2017. Haar 
kracht was het verbinden 
van mensen. Vol enthou-
siasme en positiviteit heeft ze vele vrouwen weten te 
inspireren. Haar kracht is vandaag de dag nog steeds 
voelbaar. Met de Brigit Sijmons Award wil SIVE vrou-
wen stimuleren en inspireren om hun hart te volgen. 
Om een voorbeeld te zijn voor anderen. Kortom met de 
Brigit Sijmons Award wil SIVE zowel de nalatenschap 
van Brigit als de inspirerende vrouwen van Twente 
eren. 
De Award wordt jaarlijks tijdens Internationale vrou-
wendag uitgereikt. In 2021 was dat door de corona-
crisis niet mogelijk. In 2020 mocht Sangita Khadka de 
award in ontvangst nemen. In 2019 kreeg Audry Hoe-
makers als eerste de Brigit Sijmons Award en dus de 
titel meest inspirerende vrouw 2019. 

Wie is de meest inspirerende vrouw van Twente?
De nominatieronde voor de Brigit Sijmons Award is begonnen
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BrinkpraatBrinkpraat

Moeite met bewegen 
of pijnklachten?
De Posten Fysiotherapie heeft alle specialisaties  
in huis om u te helpen.

Onze specialisaties:
Reguliere fysiotherapie
Dry needling
Medical taping
Fysiotherapie aan huis
Geriatrie fysiotherapie
Manuele fysiotherapie
Oedeem fysiotherapie
Seniorenfitness
Hart-, vaat- en longfysiotherapie

Meer 
informatie 
of direct 
een afspraak 
maken? 

Bel naar: 
053 - 4 771 085

Praktijk de Posten Fysiotherapie
De Posten 135 (ingang Noaberbrink) 

7544 LR  Enschede
I: www.depostenfysiotherapie.nl   

E: fysiotherapie@deposten.nl Fysiotherapie

Onze praktijk is 
direct toegankelijk 
voor jong en oud. 

Een verwijzing is 
niet nodig.

ADV. FYSIOTHERAPIE_WIJKKRANT_130 x 194.indd   1ADV. FYSIOTHERAPIE_WIJKKRANT_130 x 194.indd   1 01-12-2021   13:1001-12-2021   13:10

KWALITEIT
SERVICE
EN MAATWERK

WWW.WIKODAKKAPELLEN

KOM WONEN IN LIVIO LOCATIE 
DE HATTELER

Wonen in een 
vertrouwde omgeving

24/7 zorg dichtbij

Meer informatie?  
Neemt u dan contact op met de cliëntadviseur van de 
Hatteler Lian Dupont via 0900-9200 of  
clientadviesfo.enschede@livio.nl

De Hatteler biedt ruime gelijkvloerse appartementen met de zorg dichtbij  
wanneer nodig. U kunt hier terecht met een zorgindicatie.

K p a g i n anderi
Basisschool De Windroos

Nationale voorleesdagen 2022

KOE-dag

Nationale Voorleeswedstrijd
Van 26 januari tot en met 5 februari 2022 
vonden de Nationale Voorleesdagen plaats. 
Tijdens de Nationale Voorleesdagen staan 
prenten- en voorleesboeken in de aan-
dacht. Bekende en niet-bekende Nederlan-
ders lezen kinderen in het hele land voor. 
Het doel van de Nationale Voorleesdagen 
is het stimuleren van voorlezen aan kinde-
ren die zelf nog niet kunnen lezen of net zijn 
begonnen met lezen.  
Voorlezen helpt kinderen om zich te ver-
plaatsen in iemand anders. Het is ook goed 
voor de taalontwikkeling. Het heeft een po-
sitief effect op de woordenschat, spelling en 
tekstbegrip. Daarbij is het ook een moment 
van samenzijn met uw kind. Voorlezen is 
leuk én nuttig! 
Wanneer een kind in een andere thuis-
taal dan Nederlands wordt opgevoed, kan 
het kind door de (groot)ouders het beste 
voorgelezen worden in de taal waar hart 
en emotie naar voren komt. Uit onderzoek 
blijkt namelijk dat een goede beheersing 
van de thuistaal kinderen helpt bij het leren 
van de schooltaal. Iets waar niet iedereen 
zich bewust van is.  
Basisschool De Windroos heeft meege-
daan aan de Nationale Voorleesdagen. 
De leerkrachten lezen regelmatig aan de 
kinderen voor. Tijdens de Nationale Voor-
leesdagen ligt er nog meer nadruk op het 
voorlezen. Er zijn ook diverse activiteiten 
bedacht. 
Onlangs is onze stadsdeelwethouder, Arjan 
Kampman op bezoek geweest bij basis-

school De Windroos. Hierbij heeft de wet-
houder aan beide groepen 4 voorgelezen 
uit het boek ‘’Maar eerst ving ik een mon-
ster’’.  Dit boek is bekroond met de Zilveren 
Griffel 2021. Dit deed de wethouder van 
de gemeente Enschede om de Nationale 
Voorleesdagen te promoten.  
Alle leerlingen (of ze nu in quarantaine thuis 
zaten of in de klas) hebben genoten van het 
prentenboek. Aan het einde kwam er nog 
een echt monster uit het boek. Dit was na-
tuurlijk extra bijzonder. Nadat de wethouder 
het prentenboek heeft voorgelezen, kregen 
de leerlingen de opdracht om een monster 
uit het boek te tekenen. 
Dit mooie initiatief, om de Nationale Voor-
leesdagen met juist dit boek te promoten, 
sluit heel mooi aan bij Monsterproject waar 
een aantal leerlingen van groep 4 aan mee 
gaan doen. Voor dit project tekenen de kin-
deren hun eigen fantasierijke monster. Stu-
denten van Hogeschool Saxion gaan met 
deze tekeningen aan de slag en maken er 
apps, games, boeken, posters en animatie-
films van. Zowel de tekeningen als de door 
de studenten gemaakte eindproducten zijn 
uiteindelijk te zien op een expositie bij Con-
cordia. Deze expositie wordt geopend op 
15 juni van dit jaar. 
Namens basisschool De Windroos willen 
wij de stadsdeelwethouder bedanken voor 
het mooie gebaar. De leerlingen hebben 
genoten van het boek en lezen ondertus-
sen het boek in de klas. 

Stichting KOE, waar basis-
school De Windroos onder valt, 
komt elk jaar met al haar basis-
scholen in actie voor een goed 
doel. Het goede doel voor dit 
jaar is ‘Stichting Kans voor een 
kind’. Stichting Kans voor een 
Kind vervult wensen van kin-
deren die het niet gemakkelijk 
hebben door een lichamelijke 
of psychische ziekte ofwel door 
sociale of maatschappelijke om-
standigheden.  
Op basisschool De Windroos 
zijn wij gestart met het oefenen 
van sportstapelen. De drie snel-
ste kinderen van basisschool 
De Windroos mogen meedoen 
aan het Enschedese Kampi-
oenschap (EK) sportstapelen 
op vrijdag 11 maart: de KOE in actiedag. Na het EK sportstape-
len zullen wij proberen om zoveel mogelijk geld in te zamelen 
middels acties voor ‘Stichting Kans voor een kind’. 

Elk jaar doet basisschool De 
Windroos mee aan de Nationale 
Voorleeswedstrijd. Twee leer-
lingen van de groepen 7 en 8 
strijden eerst in de schoolronde 
met elkaar. Van die vier leerlin-
gen wordt er een winnaar geko-
zen. Twee leerlingen uit groep 
6 mogen in de schoolronde ook 
meedoen om alvast te oefenen 
voor als zij in groep 7 zitten. Na 
de schoolronde mag de winnaar 
door naar de volgende ronde.  
Dit jaar was Daniella de win-
naar uit groep 8. Zij mocht naar 
de Bibliotheek in Enschede om 
tegen de winnaars van andere 
basisscholen te strijden. Ze heeft 
prachtig voorgelezen en kreeg 
goede feedback van de jury. He-
laas is ze niet door naar de vol-
gende ronde. Toch zijn we ontzet-
tend trots op haar en heeft ze het 
heel goed gedaan!

Het Bijvank 107, 7544 DA Enschede, Telefoon: 053-4762082, E-mail: windroos@skoe.nl
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Ben je sportief en graag buiten? Wil 
je kennismaken met een actieve club 
waar je 6 maal per week samen met 
anderen kunt nordic walken? Neem 
dan deel aan de Basiscursus Nordic 
Walking van atletiekclub AC TION. 
Deze cursus van 4 lessen start op za-
terdag 19 maart 2022.
Voor meer informatie en opgeven zie 
de website van AC TION (www.acti-
on48.nl) of neem contact op met An-
net de Kiewit, coördinator Nordic Wal-
king via nordicwalking@action48.nl.

Basiscursus 
Nordic Walking 
AC TIONEnschede – Senioren, beroepschauffeurs met rijbewijs C/D/E en overige 

automobilisten die voor verlenging van hun rijbewijs of Taxipas moeten 
worden gekeurd, kunnen hiervoor 2 tot 4 keer per maand terecht bij de 
RijbewijskeuringsArts.nl in Wijkcentrum de Magneet en Kantorencentrum 
Schuttersveld in Enschede. Voor een afspraak kan worden gebeld naar 
het landelijke nummer: 085-0180 800 of kunt u online boeken via www.
rijbewijskeuringsarts.nl. 

Leden van de lokale thuiszorgorganisaties en/of CNV/FNV/ouderenbonden 
betalen €45,00 voor 75+ B/E niet leden betalen €52,50.
Tot 75+ (A/B/BE/C/CE/D/DE, Taxipas, Medibus en Touringcar: €60,00. 
Alle prijzen zijn inclusief BTW. Liever pinnen dan contant.

Laagste Prijsgarantie! 
Bij RijbewijskeuringsArts.nl
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BrinkpraatBrinkpraat
Gemeente
Servicecentrum Zuid 
Vlierstraat 103
Algemeen, klachten en  
Verkeersspreekuur. 
Tel: 14 053 

Wijkbeheerder Ton Loevering
Tel. 053-4818506
a.loevering@enschede.nl

Wijkagenten
Erna de Witte-Wind, Yusuf  
Oztas en Henk-Jan Kamp. 
Tel: 0900 8844

Alifa Jongerenwerker
Mario Delogu 
Tel: 06 533 47 026

SVEN Wijkwerk
Netwerkcoach Bertus Siemerink
06 15437184
mail: bsiemerink@incluzio.nl

Wijkwijzer
De Magneet, Hertmebrink 1
7544 DC Enschede
Geopend wo: 9.00-12.00

Wijkcentrum de Magneet
De Magneet, Hertmebrink 1
Tel: 053-476 80 44

Wijkraad
7544 DC Enschede
Tel: 06-41814874
info@wesselerbrink.com
www.wesselerbrink.com

Huisartsen
Gezondheidscentrum 
Wesselerbrink 
Wesseler-nering 60-8
C. Machiels 
Tel: 053 4766455 
D.L.M. Idema en 
M.G.G. Wilberink
Tel: 053 4766785 
M.R.P. Ros
Tel: 053 4781166 

Maatschap Turennout & Stoit
S.W. van Turennout
Tel: 053 4780088 

P. Slinkman
Geessinkbrink 9
Tel: 053 4764060

M. Comsa
Ramelebrink 7
Tel: 053 4771545

Prikposten
Fysio Holland
Geessinkbrink 7
ma - vr: 07.30 - 10.30 uur

Gezondheidscentrum  
Wesselerbrink
Wesseler-nering 60
ma - vr: 07.30 - 10.30 uur

Zorgcentrum de Posten
De Posten 135
ma, vr: 08.00 - 10.00 uur
wo: 08.00 - 09.30 uur

Tandartsen
Tandartsenpraktijk Bijvank 
B.V. Enschede
Het Bijvank 253 
Tel: 053 4761919

Tandartsenpraktijk  
Wesselerbrink
Wesseler-nering 60-10
Tel: 053-4769140

ETL Enschede Tandtechniek 
Laboratorium
Wesseler-nering 50A
Tel: 053 4782299

Apotheken
Apotheek Broekheurne 
Wesseler-nering 1-B 
Tel: 053 4770025

Apotheek Wesselerbrink
Gezondheidscentrum 
Wesseler-nering 60-5
Tel: 053 4760643

Fysiotherapie

Fysiotherapie  
Gezondheidscentrum  
Wesselerbrink,
Wesseler-nering 60-4
Tel. 053-4780470

Fysiotherapie Keeler
Wesseler-nering 48
7544 JC  Enschede
Tel: 053-4782294

Fysiotherapie de Posten 
De Posten 135
Tel. 053-4771 085

Fysiotherapie Movent 
(Kinder) fysiotherapie, haptono-
mie, acupunctuur
Zunabrink 12
Tel. 06 34 36 11 22  
Tel. 053 569 8787 
info@fysiomovent.nl

Thuiszorg
Thuiszorg de Posten
De Posten 135
Tel. 053-4753 753

Thuiszorg Livio
Tel. 0900-9200

Rechtshulp
Wetswinkel Twente
Wijkcentrum De Magneet,  
Hertmebrink 1.  
do 19.45 - 21.00 uur.  
Tel: 06 33 59 06 69

Overige
Humanitas Twente
Oude Bornseweg 85
7556 GW Hengelo(O)
Tel. 074-2437733

Stichting Exploitatie  
Hospice Enschede
Het Bijvank 155
Tel: 053 4753040
Fax: 053 4753041
info@hospice-enschede.nl

Leger des Heils
Zenderenbrink 2 
Tel: 053 4781468
Tel: 06 53490548

Dierenartsen Frowijn en  
Vermeulen Enschede
Zunabrink 202 
Tel: 053 4780520

ADRESSENLIJST

Ineens klonkt het Bim Bam, Bim Bam, tot wel 10 keer.
IEKUS schrok zich een hoedje: Wat is dat nu weer?
Wat een lawaai komt daar uit dat houten blok.
Dat, IEKUS, noemen wij een klok.

Daarop zien wij hoe laat het is, wij kunnen dat niet missen
We moeten weten hoelaat het is, zonder te hoeven gissen
Bij ons loopt een dag volgens een strak plan van uren
die een bepaalde lengte duren. 
Zo zijn we altijd op tijd en komen nooit te laat.
Zou jij graag willen leren hoe dat gaat?
Oké, dan drinken we eerst nog een kopje thee
en beginnen we daar je grote avontuur mee.

IEKUS en RIET.
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Colofon
De Brinkpraat verschijnt elke derde 
week van de maand, in een oplage van 
7.500.

Uitgave: Uitgever, hoofdredactie en 
advertenties: Bert Bennink, tel. 06 26 
90 05 87, info@bbproductions.nl

Afhaalpunten wijkkranten:
Bruna, Jumbo, SHELL, Toilet WCEZ, 
Wijkcentrum de Magneet

Klachten betreffende verspreiding: 
Mail naar: info@wijkkranten.nl
o.v.v. straat en huisnummer

Aanleveren kopij volgende krant:  
Uiterlijk woensdag 2 maart 2022

De volgende krant verschijnt op:  
woensdag 16 maart 2022

Meer informatie: contact@brinkpraat.
nl, www.wijkkranten.nl en www.wesse-
lerbrink.com

Drieluik Wesselerbrink
De Uilenpoort

 

 

 

 

 

 

 

Voorzien van medicijnkluis dus 24/7 beschikbaar 

Altijd deskundig en met persoonlijke aandacht  
 

 

 

Wesseler - nering 1B
Geopend van maandag t/m vrijdag 8.30-18.00 uur 
Telefoon: 053-4770025 | www.apotheekbroekheurne.nl 
Apotheker: Drs. H.M. Slot-van Smeden 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Voorzien van medicijnkluis dus 24/7 beschikbaar 

Altijd deskundig en met persoonlijke aandacht  
 

 

 

Wesseler - nering 1B
Geopend van maandag t/m vrijdag 8.30-18.00 uur 
Telefoon: 053-4770025 | www.apotheekbroekheurne.nl 
Apotheker: Drs. H.M. Slot-van Smeden 
 
 
 
 
 
 
 
 

U bent van 
harte welkom!

Ruime keus in stadsfi etsen, e-bikes, 
kinderfi etsen en bakfi etsen.

Ook kunt u bij ons terecht voor reparatie 
en servicebeurten, waarbij we uw fi ets 

GRATIS ophalen en afl everen.

OPENINGSTIJDEN
Maandag: 13:00 - 18:00 uur
Dinsdag: 9:00 - 18:00 uur
Woensdag: 9:00 - 18:00 uur
Donderdag: 9:00 - 18:00 uur
Vrijdag: 9:00 - 20:00 uur
Zaterdag: 9:00 - 17:00 uur
Zondag: Gesloten

VOLG ONS OOK OP

/pro� lebroeksema

Servicepas

Vakbekwaam personeel

Bekende A-merken

✓

✓

✓

Wethouder Gerbertstraat 4 | 7543 AX Enschede | Tel.: 053 4767369 | www.profi lebroeksema.nl

 

Stefan van den Aker 

Úw makelaar in de Wesselerbrink 

AANKOOP VERKOOP EN TAXATIES 

Mooienhof 8a 7512 EB Enschede 
telefoon: 053-8200888  
email: enschede@prismamakelaars.nl 
 

Vraag een gratis waardebepaling  
van uw woning aan! 

C
o
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Activiteiten Speeltuin Tuindorp

Maandag    9.00-11.30 Schilderclub Passe Partout
  19.00-20.30 Yoga 
  20.30-23.00 Inner Circle

Dinsdag    9.00-11.30 Schilderclub Passe Partout
  13.00-18.00 Het Fort

Woensdag 14.30-16.00 Sport en beweging senioren
  20.00-23.00 Jambalaya Linedance

Donderdag 13.00-18.00 Het Fort
  18.30-20.30 Jongereninloop Alifa

Vrijdag    9.00-10.30 Yoga
  11.00-13.00 Holistic Health
  15.15-16.30 Creatief kids

Zondag  10.30-12.30 EKV Dansgarde

We hebben ook 1x per maand: Creatief voor volwassenen en Kinderdisco
Bingo: 2e vrijdag van de maand. Zaal open 19.00 uur. Aanvang bingo 19.45 
uur. Kaarten á €2,50 en Boekjes vanaf á €2,00

Waar: de Uilenpoort staat aan de Buurserstraat ter hoogte van de ingang 
naar Erve Stroink, een grensgeval dus, maar wel aan de Wesselerbrink zijde 
als we uitgaan van de oude spoorlijn. Dus toch een klein beetje van ons en 
daarom staat dit prachtige kunstwerk op het schilderij. Als men het klinker-
pad volgt naar Erve Stroink, zien we nog een mooi kunstwerk gemaakt door 
Tessa Vos namelijk een keramieken ridder die uit een sloot kruipt. Jammer 
voor ons Wesselerbrinkers: dat is echt Stroinkslanden. 

De maker: Luz Graciela Jimenez Diaz werd geboren in Bogota, Colombia, 
en studeerde architectuur aan de Nationale Universiteit aldaar. Was werk-
zaam als architect in woningbouw projecten en als intendant van de Natio-
nale Opera en Kunstfestivals. Zij kwam in 1991 naar Nederland voor studie. 
Daarna deed zij in 2005 eindexamen aan de Kunstacademie AKI te Ensche-
de in de richting Gemengde Media. 

Het verhaal erachter: Stadsdeel Zuid schreef in 2007 een prijsvraag uit voor 
een kunstwerk dat refereert aan de Middeleeuwen en aan de activiteiten die 
in het park plaatsvinden. Dit werk markeert de entree van het park, er staat 
een meters hoge gotische poort van roestbruin metaal op een verhoging van 
keien. Een cirkel, met openingen die doen denken aan vlaggen, verbindt 
twee nog hogere glanzende palen. In de openingen zien we natuurlijk uilen 
en een schala aan vormen. De kunstenaar wil ons met dit kunstwerk wijzen 
op onze mogelijkheden, we moeten onze eigen poorten maken en het land 
erachter. Wij zijn onze eigen ontwerpers en onze mogelijkheden immens.

Hallo Allemaal,

We zijn weer open! En wat fijn dat we jullie allemaal weer zien in de speeltuin en in 
het speeltuingebouw. Ook onze vaste activiteiten zijn bijna allemaal weer gestart. 
Er wordt weer gedanst, geschilderd en gelachen. 
Wil je bij ons je kinderfeestje vieren? Of vergaderen met je vereniging? Dat kan! 

Stuur ons een mail of bel voor 
meer informatie. 

Let op: nog niet alle coronamaat-
regelen zijn versoepeld. In het 
speeltuingebouw is een geldig 
coronavaccinatiebewijs of -testbe-
wijs verplicht.

Houd onze Facebookpagina in de 
gaten voor meer informatie. Hier-
onder vind je een overzicht van 
onze vaste activiteiten.

Tot snel! Team Speeltuin 
Tuindorp-Wesselerbrink

Op de Algenbrink hebben ze stappaaltjes geplaatst en een speeltreintje. Vele kin-
deren vonden het gelijk enorm leuk en waren leuke reacties. Met behulp van de 
wijkbudgetten. Wilt u dat ook? Kijk dan eens op www.jijmaaktdebuurt.nl of kom 
langs bij de wijkraad Wesselerbrink

Algenbrink knapt op

Nieuws van Speeltuin 
Tuindorp-Wesselerbrink

 



Geldig t/m di 1 maart 2022

DA’S LEUK BOODSCHAPPEN DOEN

DOUWE EGBERTS 
SNELFILTERMALING 
OF KOFFIEBONEN
2 verpakkingen à 500 gram
M.u.v. Douwe Egberts Excellent en Café

2e
HALVE
PRIJS* 1+1

GRATIS*

ROBIJN CLASSICS OF 
COLLECTIONS VLOEIBAAR 
WASMIDDEL, GEURSTOKJES 
OF DRY WASH
Alle soorten 
2 verpakkingen

JUMBO
KEUKENPAPIER
2 pakken à 4 rollen of à 1 Maxi rol

a4,46 - a5,38

2 VOOR

350

2e halve prijs: 25% korting op de totale prijs van 2 producten. Alle combinaties 
mogelijk.
1+1 gratis: 50% korting op de totaalprijs van 2 producten. Alle combinaties 
mogelijk.

*
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wcenschedezuid.nl

Volg ons op

Gratis parkeren, altijd plek genoeg!

Een warm welkom 
in Winkelcentrum Enschede Zuid

Shop jij al bij ons? We zien je graag! 
Houd onze socials in de gaten voor leuke 

evenementen die nog komen gaan.

 

 ALTIJD GRATIS PARKEREN

 MEER DAN 60 WINKELS

 DONDERDAG MARKTDAG T/M 13 uur


